
Protokoll

F-teknologsektionens styrelsemöte

Måndagen den fjärde februari

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Kassör Magnus Jonsson
Sekreterare Per Jacobsson
DP-överste Staffan Sahlin
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind
Foc-ordförande Jens Samuelsson
Adjungerade: Nikon, Mattias

§1 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§2 Information fr̊an utskott och kommittéer

Lokal samverkansgrupp (Jens): Ombyggnaden av forskarhuset diskuterades vilket kommer att
innebära flytt av labbsalar.
FIR (Erik): Erik informerade om en ny budgetmodell för att fördela kurspengarna mer rättvist.
P̊a FIR-mötet beslutades att årskurskoordinatorer skall införas.
FARM (Charlotte): Charlotte ville att en representant för FARM skall sitta med i Forum för fysik.
Styret beslutade att Gurra skall sitta kvar fram tills vidare och sedan skall en FARM-ledamot sitta
med p̊a årsbasis.

§3 Stadgepropositionen

Förändringar av stadgeförslaget diskuterades och det beslutades att F0K skall väljas p̊a luciamötet
samt att det skall bli lättare för kommittéer att variera medlemsantalet.

§4 Mötets avslutande

Ordförande förklarade mötet avslutat.
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Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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